[image: image1.jpg]






朝陽科技大學
098學年度第1學期教學大綱
Course Schedule
	當期課號
	1549
	Course Number
	1549

	授課教師
	曾宇良
	instructor
	TSENG,YU LIANG

	中文課名
	專業日文一
	Course Name
	Major Japanese(一)

	開課單位
	休閒事業管理系(四日)三B
	Department
	

	修習別
	必修
	Required/Elective
	Required

	學分數
	0
	Credits
	0

	課程目標
	1.了解觀光日語的相關用語或詞彙。

2.增進旅遊觀光含預約飯店、機位劃位、購物、交通等各場合之日語應對與應用能力。

3.培養旅遊應有的修養與儀態。

4.培養學習當地文化的興趣與能力。

5.了解台日語言、文化及風俗習慣之差異。


	Objectives
	1.Japanese tourists know the relevant term or terms.

2.Promote tourism including hotel reservations, seating seats, shopping, transportation and other occasions to deal with the application of Japanese language ability.

3.Tourism should cultivate self-cultivation and deportment.

4.Cultivate interest in studying the local culture and capacity.

5.Taiwan and Japan know the language, culture and customs of the difference.

	教材
	參考教材:大家的日本語

         觀光日語等
	Teaching Materials
	mina no nihongo

kankou nihongo etc.,

	成績評量方式
	出席狀況:10% 

上課表現:10% 

模擬演練: 40%

期中考: 20% 

期末考: 20%
	Grading
	attendance:10% 

discussion involvement:10% 

role play : 40%

mid term exam.: 20% 

final exam.: 20%

	教師網頁
	


	教學內容
	1.幫助同學知曉休閒產業職場專有語彙與各種作業情境的常用會話 (知識)

2.幫助學生練習將知曉專有語彙與各種作業情境的常用會話正確表達(技能)

3.藉由情境演練角色扮演，練習語言的流暢度之外並建構同學適切的專業態度(態度)

4.可做為學生未來管理相關學科進修之基礎(其他)


	Syllabus
	1.Leisure industry knowledge to help students work with a wide range of vocabulary homework proprietary common conversational situations (knowledge)

2.Practice will be known to assist students with a variety of proprietary vocabulary homework right context to express the common session (skills)

3.Situation by role-playing exercises to practice the language outside of fluency and construction of major relevance Student attitude (attitude)

4.Students can be used as future management of basic education related disciplines (other)


尊重智慧財產權，請勿非法影印。

